
                 SEDANJIK

PRESENT SIMPLE

Trdilna oblika: Nikalna oblika:

I   I

You            + 1. glagolska oblika         You +don't

We   We             + 1.gl.obl.

They   They

kones

He   He

She            +1. Glagolska oblika,   She +doesn't

It              +s   It              + 1.gl.obl.

Vprašalna oblika:

                   I 1. ZA IZRAŽANJE 

  Do +           You SPLOŠMIH DEJSTEV, KI NISO

                   We       ČASOVNO OMEJENA (SO »BREZČASNA«)

                   They

+ 1. Glagolska oblika

                   He 2. ZA IZRAŽANJE NAVAD IN

Does +          She PONAVLJAJOČIH SE DEJANJ.

                   It

3. ZA IZRAŽANJE DEJANJ IN DOGODKOV, KI 
SO RESNIČNI DALJŠI ČAS.

I live in Ljubljana.                    I don't live in Ljubljana.

She lives in Ljubljana.               She doesn't live i Lj.

They live in Ljubljana.                Do they live in Lj?

PRESENT CONTINUOS

Trdilna oblika:                                Nikalna oblika:



I              am   I          am not

You                          + 1.gl.obl.         You      

We are +ing   We       aren't      

They   They

He   He

She          is +1.gl.obl.+ing   She isn't

It                It              

Vprašalna oblika:

                   I                   1.  DEJANJA, KI POTEKAJO

  Do +           You ZDAJ-V TRENUTKU KO

                   We                 GOVORIMO.

                   They

+ 1. Glagolska oblika

                   He

Does +          She

                   It

2. ČE GOVORIMO O PRIHODNJIH DEJANJIH, KI SO V TEM TRENUTKU ŽE 
TRDNO DOLOČENA.

3. ČE GOVORIMO O NEČEM KAR SE DOGAJA SAMO DOLOČEN ČAS-
ZAČASNA/PREDHODNA DEJANJA.

I  am watching TV.                 I am not watching TV.

She is watching TV.               She is not watching TV.

They are watching TV.            Are they watching TV?

PRETEKLIK

PAST SIMPLE

Trdilna oblika: Nikalna oblika:



I                I          

You                                                You      

We   We          

They +glagol   They +didn't

(v 2. Obliki) +1.gl.obl.

He   He

She            She

It                It              

Vprašalna oblika:

                   I                    PRETEKLA DEJANJA, KI

                   You                 SO SE ZGODILA OB TOČNO

                   We DOLOČENEM

  Did             They +1.gl.obl. TRENUTKU

V PRETEKLOSTI

                   He                     IN NISO POVEZANA S

                   She                             SEDANJOSTJO (SO SE ZAČELA IN 
KONČALA V PRETEKLOSTI).

I watched TV.                             I did not watch TV.

I was at school last week.            I was not at school last week.

They were at holidays last week.    Were they at holidays last..?

PAST CONTINUOUS

Trdilna oblika: Nikalna oblika:

I I

You          +were                              You +weren't

We                                                 We +1.gl.obl



They +1.gl.obl They +ing

+ing

He                                                  He +wasn't

She          +was                               She +1.gl.obl

It It +ing

Vprašalna oblika:  

I 1. OPIS DEJANJ, KI SO SE             

You                          DOGAJALA V DOLOČENEM 

Were We                              TRENUTKU V PRETEKLOSTI.

They +1.gl.obl.

+ing

             He             

Was She 2. DEJANJE, KI SE JE 

It DOGAJALO DALJ ČASA, A GA JE 

ZAUSTAVILO DRUGO DEJANJE

(WHEN)-POLEG UPORABIMO TUDI PAST SIMPLE

It was raining when i went out.       It was not raining when…i Was playing 
tennis.                        I was not paying tennis.  At 3 o'clock 
yesterday she was having a lunch.                      Was she having a lunch 
yesterday at 3 o'clock?

FUTURE »GOING TO«

Trdilna oblika: Nikalna oblika:

I Am I      am not

You                                                You

We            Are                                We aren't

They +1.gl.obl They           +going to

+going to +1.gl.obl



He                             + časovni        He

She          is               prislov( na       She isn't

It koncu) It

Vprašalna oblika:

Am I 1.  NAMENI, NAČRTI, ODLOČITVE

You                                V PRIHODNOSTI.

Are We

They +1.gl.obl.

+going to

             He                +časovni prislov

Is She 2. KADAR IZ DANIH                      

It          RAZMER PRESODIMO, DA 

          SE BO NEKAJ ZGODILO.

I am going to fall into a hole.    I am not going to fall into a hole.        You 
are goingto buy a hause.    You are not going to buy a house. He is going 
to get a bad mark.  Is he going to get a bad mark? 

       

FUTURE »WILL«

Trdilna oblika: Nikalna oblika:

I                I          

You                                                You      

We   We          

They +will   They +won't

+1.gl.obl. +1.gl.obl.

He   He

She            She



It                It              

Vprašalna oblika:

                   I                    1. NAPOVED PRIHODNOSTI, 

                   You                 USODE VREMENA.

                   We

 Will             They +1.gl.obl. 2. DOMNEVE,

PRIČAKOVANJA 

                   He                     ZA PRIHODNOST (HOPE).

                   She                              

                                         3. TRENUTNA/HIPNA ODLOČITEV, DA BOMO 
NEKAJ NAREDILI.

I will travel to the moon.        I won't travel to the moon.          I think it will 
rain tomorrow.   I think it won't rain tomorrow. He 'll be fourteen years old 
in December.                             Will he be fourteen years old in December?

 

PRESENT PERFECT TENSE

Trdilna oblika: Nikalna oblika:

I I

You          +have                              You +haven't

We                                                 We

They +3.gl.obl They             +3.gl.obl

+čas.prislov                            +čas.pr.

He                                                  He      +hasen't

She          +has                                She

It It

Vprašalna oblika:                            1. OPIS PRETEKLEGA 



             I                         DEJANJA, KI JE KONČANO-NI  

You                        VAŽNO KDAJ, POSLEDICO TEGA

Have We                                  DEJANJA PA VIDIŠ

They +3.gl.obl.                V SEDANJOSTI.

+čas. pris.

             He             

Has She

             It               2. KAJ SI ŽE DOŽIVEL/A ALI NAREDIL/A, NI POMEMBNO, 
KDAJ JE TO BILO, POMEMBNO JE SAMO, DA SE JE NEKAJ ZGODILO(EVER, 
NEVER, ALREADY).

3. NEKAJ KAR SE JE ZAČELO V PRETEKLOSTI IN ŠE VEDNO TRAJA.

They have lived in Ljubljana for 10 years.                            Have they live 
in Lj for 10 years?                                    They have been living in LJ for 10 
years.                                 They haven't been living in LJ for 10 years.        


